元智大學【碩士生】有庠獎助學金申請書
[bookmark: _Hlk163834468]Yuan Ze University [MS Students] Yu-Ziang Scholarship Application Form
填表日Date：       年(Y)      月(M)      日(D)
	申請人
Applicant
	
	聯絡電話
Phone No.
	

	學  號
Student ID
	
	年級/班別
Grade/Class
	

	系  別
Department
	
	入學年月
Date of Enrollment
	

	申請資格Qualifications for Application
	（1年級）
新生1st year of MS program
	第二條第2款、第3款 錄取本校碩士班（不含在職專班），畢業學校為：
The student is enrolled to the master's program at YZU (Except the in-service Master program), whose graduate school is:
□元智大學：第一年給予相當於一學年學費金額助學金。
Yuan Ze University：Scholarship amount equivalent to a whole year tuition in the 1st year.
□亞東科技大學：第一年給予相當於一學年雜費金額助學金。
Asia Eastern University of Science and Technology: Scholarship amount equivalent to a whole year miscellaneous fees in the 1st year.

	
	（2年級2nd year of MS program）
在學成績Academic Performance
	□第五條第2款 碩士班（不含在職專班）二年級學生前學年成績於各所/組(學位學程)排名前5%或第一名，前一學年所修習學分數不低於（含）12學分且學年平均成績80分(含)以上者，發給8,000元之獎學金。
2nd-year students of Master program (Except the in-service Master program) having  1st academic grade with ranking top 5% or 1st place in the department. The obtained course credits in the 1st year is at least 12 credits and the average GPA is at least 80 points. The scholarship amount is 8,000 NTD.

	附繳證件
Requirement
	□班級排名資料Ranking in Class
□其他Other (_____________)
	本學期校內申請獎項
Applying for other scholarship, financial aid in YZU this semester
	□勤學助學金Diligence Scholarship
□外國學生/僑生獎助學金Foreign Students/Overseas Chinese Student Scholarship
□其他Other (______________)
□無None



	系所主任
核   示Director/ Chair
	
	系    所
承辦人員
Contact Staff
	
	核發金額
Planned Amount
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